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Styremøte 02.06.24 
 

Til stede: Yvonne, Jan Roger, Marit F, Marit L, Guri, Kirsten (Referent), Morten (via telefon), 
Jeanette (via telefon). 

 

Om kommunikasjon: vi må skjerme oss selv, det er lov å skru av telefonen, og ikke være 
tilgjengelig. 

Styret må også styre hvordan diskusjonen mellom seg skal gå, det er per nå store mengder 
med informasjon som skal flyte, og vi må sikre at dette gjøres på en ryddig og forsvarlig måte. 
Det kan fort bli for utfordrende å holde seg oppdatert. 

 

1. Permitteringer 

Daglig leder Geir: Permitteres 40%. Dette betyr 4,5 timers arbeidstimer som gjenstår pr dag. I 
denne arbeidstiden skal det utføres spesifikke arbeidsoppgaver som beskrives av styret, 
deriblant lunsjforing. Må være på jobb i juli for å sikre drift. 

Rideskolesjef Agata: Vi ønsker at vi skal klare å beholde henne i arbeid. Agata burde 
prioriteres til undervisning i rideskolen. 

Stallarbeider Sara jobber i sin stilling (gradert sykemeldt i sin 40% stilling) 07.30-11.30 man, 
ons og fre. Dette for å ivareta rideskolehestene. 

Styret vedtar at alle øvrige ansatte permitteres 100%. 

Vi trenger en oversikt over alle arbeidsoppgaver som må dekkes ved permitteringene. 

Oppfølging: 

Kirsten og Agata gjennomfører møte sammen med medlemmene av rideskolekomiteen. Det 
kartlegges oppgaver og behov. 

Marit F: Dugnadslistene oppdateres, lunsjforing gjøres av ansatte. 

 

2. Sak unntatt offentligheten 

 

3. Regnskapsfører og revisor 

Yvonne, Kirsten og Jan Roger skal i møte til regnskapsfører den 03.06. Det er også avtalt et 
senere møte med revisor. Det understrekes at det som er viktig nå er å få full oversikt over 
den økonomiske situasjon. 

Oppfølging: Deltagende på møtet lager et informasjonsskriv og informerer om dette på neste 
styremøte. 
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4. Status Kvitebjørn varme 

Informasjonssak: Morten og Liv Mona arbeider med å lage en skriftlig klage. I tillegg til 
vannkvalitet, virker det som om Kvitebjørn også har ledet vann over eiendommen vi 
disponerer og har ødelagt ridesti. Liv Mona drar prosessen nå; skal foreslå flere alternativer 
til Kvitebjørn varme. 

 

5. Paddocksalg 

Rideskolen går inn og ser på salgene/ kjøpene av paddocker. 

Noen paddocker har ila årene blitt slått sammen og vi ser nå på mulighetene for å kunne 
forsikre at det er likt antall paddocker tilhørende hver stall som det er antall bokser. 

Oppfølging: Dette behandles og utredes av Morten og Marit F, på vegne av styret, i samråd 
med daglig leder. 

 

6. Spleis 

Vi skal arrangere en spleis. 

Oppfølging: Det jobbes med å forfatte en god og korrekt tekst til denne spleisen. Vi må vite at 
alt som publiseres i en spleis vil være noe vi kan stå inne for i fremtiden. 

 

7. Pressemelding 

Det vurderes fortløpende om det på noe tidspunkt blir behov for pressemelding. 

 

8. Sak unntatt offentligheten 

 

9. Sak unntatt offentligheten 

 

10. Neste styremøte, 10.06: 

Avtalt møte med Sylvi Ofstad ang. oppdeling av klubben. Det er besluttet at Sylvis deltagelse 
utsettes, slik at vi kan jobbe videre den økonomiske situasjonen nå i nærmeste fremtid. 

Sylvi bidrag/deltagelse utsettes. 

 

11. Ferieavvikling, styremedlemmer. 

Alle styremedlemmer sender oversikt over sin ferie til Yvonne, slik at hun kan lage en felles 
oversikt som sendes til medlemmer. Det vil bes om respekt for ferieavvikling. 

 

12. Annet: 

Ang. dugnadsarbeid: skal dette trekkes fra i stallleie? Forslag: nei, det blir ikke trekk i stall-
leie. 


